
Fra: Vibeke Weglo <vibeke@weglo-design.no>
Sendt: mandag 10. februar 2020 19:45
Til: Hans Kristian Dolmen; Postmottak Alver
Kopi: Thor-Henrik@haugen-vva.no; Atle Andersen
Emne: SV: 19/108992-4 -Diskusjonsgrunnlag - Reguleringsplan Bruvoll

bustadområde - planId 1262-201310 -Lindås kommuneAtle Andersen
<atleandersen@yahoo.no>Thor-Henrik Fredriksen <thor-henrik@haugen-
vva.no>

Hei Hans Kristian

Vi ønsker å komme oss videre med denne saken, kryssløsningen , er det mulig å få til et møte med
veg etaten hosdere.
Vi håper du kan ta saken videre , dersom ikke så må vi få ny kontaktperson.

Hører i dra deg/dere.

Vennlig hilsen

Vibeke

Fra: Atle Andersen <atleandersen@yahoo.no>
Sendt: torsdag 6. februar 2020 11.16
Til: Vibeke Weglo <vibeke@weglo-design.no>; Hans Kristian Dolmen
<hans.kristian.dolmen@lindas.kommune.no>; Thor-Henrik Fredriksen <thor-henrik@haugen-
vva.no>
Emne: Fwd: 19/108992-4 -Diskusjonsgrunnlag -Reguleringsplan Bruvoll bustadområde -planId
1262-201310 - Lindås kommune

Var det noke respons ifht mailen under?

Mvh Atle Bruvoll Andersen
Tlf 47607640

Videresendt melding:

Fra: Atle Andersen <atleandersen@yahoo.no>
Dato: 14. januar 2020 kl. 14:32:53 CET
Til: Hans Kristian Dolmen <hans.kristian.dolmen@lindas.kommune.no>, Vibeke
Weglo <vibeke@weglo-design.no>
Kopi: Thor-Henrik Fredriksen <thor-henrik@haugen-vva.no>
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Emne: Re: SV:  19/108992-4 - Diskusjonsgrunnlag - Reguleringsplan Bruvoll 
bustadområde - planId 1262-201310 - Lindås kommune 
Svar til: Atle Andersen <atleandersen@yahoo.no> 

 

Godt nyttår. 
 
Vi burde tatt et møte sammen med Hans Kristian for å legge ein strategi for 
videre framdrift. Det neste forslaget til løsning av krysset må vi fronta i 
sammen, på lag med kommunen føler eg, ellers blir vi svake overfor SVV.   
Kanskje noken frå vegavdelinga i kommunen kan vera med Hans Kristian i 
møtet også, sidan det ser ut som om løysinga også vil innbefatte 
Hundvinsvegen i større omfang.  
 
Eg er opptatt av at me i saman kjem fram til ei løysing å spela inn igjen til 
SVV,    og som kommunen også kan vera med å pressa på for å få det 
gjennom. 
 
Når det gjeld fotgjengar felt på ei privat bru for 25 husstandar, så må eg seie 
det føles litt urettferdig viss eg som grunneigar må byta ut brua til ei slik 
løysing. 
Me har frå vår eigedom også ei kommunal bru på Hundvinsvegen som gjer 
tilgang til over 200 husstander.  Denne brua vart bygd ny i 2017 av Lindås 
kommune. Den har ikkje fotgjengar felt. 
 
Er kommunen opptatt av at me skal få til desse husstandane/byggjefeltet, så 
må me i saman finna ei god løysing på krysset mellom Hundvinsvegen og 
fylkesveg 57 Lindåsvegen. 
 
Som grunneigar på alle kantar av krysset, så er eg i allefall positiv til å gje 
tilgong til nødvendig areal som kreves for å gje plass til bedre kryss,  om dette 
kan gje oss ei løysing på bustadfeltet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vennleg helsing 

Atle Bruvoll Andersen 
Trælandsvegen 24 
5956 Hundvin 

tlf:47607640 
 
 
På torsdag 9. januar 2020, 00:00:41 CET skrev Vibeke Weglo <vibeke@weglo-
design.no> følgende:  
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Hei

Godt Nytt år.

Hva tenker Oppdragsgiver på tilbakemeldinga vi Har fått, og har du Hans Kristian
noen innspill ?

Krysset kan evt. tegnes ut men oppdragsgiver bør ikke få kostnader på opparbeide
av krysset.

«Etter vår vurdering er det ikke grunnlag for møte eller befaring ut fra det oversendte
tegningsgrunnlaget.

Vi ber om at det jobbes videre med utforming av kryssområdet med fv. 57
Lindåsvegen»

Vennlig hilsen

Vibeke

Fra: Thor-Henrik Fredriksen <thor-henrik@haugen-vva.no>
Sendt: onsdag 11. desember 2019 19.26
Til: Vibeke Weglo <vibeke@weglo-design.no>; Atle Andersen
<atleandersen@yahoo.no>
Kopi: Hans Kristian Dolmen <hans.kristian.dolmen@lindas.kommune.no>
Emne: SV: 19/108992-4 - Diskusjonsgrunnlag - Reguleringsplan Bruvoll
bustadområde - planId 1262-201310 - Lindås kommune

Hei,

Som fryktet stiller Statens Vegvesen krav om at vegkrysset skal tilfredsstille alle
kravene i Vegdirektoratets Håndbøker, selv om dette er et eksisterende vegkryss.
Kravene i ny Håndbok N100 må følges. Krysset må utvides mot nord, det må bygges
fysisk trafikkøy i Hundvinsvegen og avkjørsel mot Konglevoll må inkluderes. Større
ombygging er dermed nødvendig.
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Endret stigning på Hundvinsvegen må godkjennes av Lindås/Alver kommune.

Jeg har oppfattet at Statens Vegvesen har fått en ny fullmakt til å fungere som en
overordnet kontrollorgan innen vegtekniske tema. Kan dermed komme med «sterke»
anbefalinger til nytt veganlegg, selv om dette er privat veg. Vet ikke om SVV kan
tvinge fram en løsning for fortauet som beskrevet. Utvidelse av bru kan da bli
nødvendig.

Forhold til byggegrense må dere vurdere.

Med vennlig hilsen

Thor-Henrik Fredriksen

Haugen VVA AS

Kanalveien 5 -5068 Bergen

Tlf.: 55 59 82 60 / 918 49162

http://www.haugenvva.no

Fra: Vibeke Weglo <vibeke@weglo-design.no>
Sendt: onsdag 11. desember 2019 16:35
Til: Atle Andersen <atleandersen@yahoo.no>; Thor-Henrik Fredriksen <thor-
henrik@haugen-vva.no>
Kopi: Hans Kristian Dolmen <hans.kristian.dolmen@lindas.kommune.no>
Emne: VS: 19/108992-4 - Diskusjonsgrunnlag - Reguleringsplan Bruvoll
bustadområde - planId 1262-201310 - Lindås kommune

Hei

Videre sender mail. Punkter som de påpeker, og det er i første omgang kyssløsing de
ber oss om å se videre på.

Hva teneker du om dette Thor Henrik.
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 Lek
Fortau
Gangareal bru
Kryssløsing

Vennlig hilsen

Vibeke

Fra: Skulstad Marianne <marianne.skulstad@vegvesen.no>
Sendt: tirsdag 10. desember 2019 10.35
Til: Hans Kristian Dolmen <hans.kristian.dolmen@lindas.kommune.no>
Kopi: Vibeke Weglo <vibeke@weglo-design.no>
Emne: 19/108992-4 - Diskusjonsgrunnlag - Reguleringsplan Bruvoll bustadområde -
planId 1262-201310 - Lindås kommune

Hei,

Vi har hatt en gjennomgang av dokumentene, med unntak av bru-rapporten. Den må
vi diskutere sammen med våre brufolk, så den må vi komme tilbake til senere.

Vegløsninger

Generelt er det gjort en del forbedringer både når det gjelder fv. 57 og langs
Hundvinsvegen, spesielt når det gjelder gangsystemet. Det er bra! Når det gjelder
gangarealet på bruen, mener vi det er for smalt å ha 1 meter bredde. Det er ikke
tilstrekkelig til at barn og voksen kan gå sammen over bruen. Etter vår vurdering bør
fortausbredden på 2,0 meter også føres over bruen. Helst burde fortauet langs
lokalvegen hatt en bredde på 2,5 meter, for å gi bedre forhold for maskinelt
vedlikehold og dermed bidra til gode forhold for myke trafikanter hele året.
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Vi vurderer at det er behov for større tiltak i krysset mellom fv. 57 og Hundvinsvegen 
enn det tegningene viser. Krysset må rettes opp, og det må settes av areal til en 
trafikkøy i sekundærvegen. Dere viser til at det ikke er plass til dette innenfor dagens 
trafikkareal, pga sporing for buss. Det betyr at det vil være behov for å utvide 
planområdet i nordvestre del, for å få tilstrekkelig areal til en god og trygg 
kryssutforming. Krysset med Hundvinsvegen nordover, retning Konglevoll, må også 
inngå som en del av den totale kryssløsningen. 

Videre ber vi om at ny vegnormal legges til grunn for vegklassene og -løsningene. 

  

Dersom utbedring av kryssgeometrien gjør at kommunal veg Hundvinsvegen blir 
enda brattere, må dette punktet avklares med kommunens vegseksjon. Dette kan bli 
utfordrende, spesielt vinterstid. 

  

Byggegrense 

Tiltakshaver har tilpasset de fleste tiltakene til en byggegrense på 30 meter. Dette har 
blant annet medført at lekeplassen er flyttet til den andre siden av lokalvegen f_SKV3 
i forhold til boligene. Etter vår vurdering er dette en uheldig plassering, ettersom alle 
barna må krysse vegen for å gå fra boligen til lekeplassen. Vi stiller spørsmål ved om 
ikke boligarealet i vest bør reduseres for å gi plass til lekeplassen på samme side 
som boligene. 

  

Videre arbeid 

Etter vår vurdering er det ikke grunnlag for møte eller befaring ut fra det oversendte 
tegningsgrunnlaget. 

Vi ber om at det jobbes videre med utforming av kryssområdet med fv. 57 
Lindåsvegen. 

  

Fra årsskiftet 2019/20 vil Vestland fylkeskommune overta forvalteransvaret for 
fylkesvegnettet, og fylkeskommunen blir derfor sentral i avklaring av endringene i 
vegsystemet. Kontaktperson for vegforvaltning i Bergensområdet blir seksjonsleder 
Hege Løtveit. I denne saken er det imidlertid en statlig innsigelse knyttet til 
sektoransvaret for vegtransport. De videre innspillene i reguleringsplanen må derfor 
også avklares med Statens vegvesen. Det vil være mest effektivt å ha dialogen med 
fylkeskommunen i første rekke, inntil man har en omforent løsning, og avklare med 
Statens vegvesen. 

  

Med hilsen 
Marianne Skulstad 
 
Statens vegvesen, Vegavdeling Hordaland, Plan- og forvaltningsseksjon Bergen 
Besøksadresse: Nygårdsgaten 112, BERGEN 
Mobil: +47 55 51 62 53  epost: marianne.skulstad@vegvesen.no 
www.vegvesen.no epost: firmapost-vest@vegvesen.no  
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Fra: Hans Kristian Dolmen <hans.kristian.dolmen@lindas.kommune.no>  
Sendt: torsdag 21. november 2019 12:57 
Til: Skulstad Marianne <marianne.skulstad@vegvesen.no> 
Kopi: Vibeke Weglo <vibeke@weglo-design.no> 
Emne: Detaljplan Bruvoll bustadområde - planID 1263-201310 

  

Hei 

  

Framlegg til detaljplan Bruvoll bustadområde vart lagt ut til offentleg ettersyn og 
høyring på forsumaren. 

 Statens vegvesen gav innspel med motsegn til framlegget datert 21.6.2019 
 Vedrørande saka vart den diskutert i dialogmøte med Fylkesmannen 

20.8.2019, der ein vart samd om ein del arbeidspunkt som tiltakshavar måtte 
gjennomføre 

 Lindås kommue gjorde den 19.9.2019 synfaring saman med tiltakshavar og 
konsulent og gjekk gjennom dei arbeidspunkta me hadde med frå dialogmøte 

  

Lindås kommune har no motteke materiale (vedlagt) som skal vere grunnlag for 
vurdering frå Statens vegvesen si side og påfølgjande felles synfaring som ein vart 
samde om i dialogmøte. 

  

Me ber difor no om denne vurderinga og om melding attende for når synfaring kan 
gjennomførast. Tiltakshavar har så vidt me kjenner til arbeidssyklus knytt til 
Nordsjøen så det kan vere mogleg at tidspunkt må tilpassast. 

  

Hans Kristian Dolmen | Rådgjevar 
  
E-post: hans.kristian.dolmen@lindas.kommune.no | Telefon: +47 56 37 54 75 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
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